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СА 23. СЕДНИЦЕ САВЕТА УНИВЕРЗИТЕТА У БЕОГРАДУ-ШУМАРСКОГ 

ФАКУЛТЕТА КОЈА ЈЕ ОДРЖАНА У  УТОРАК 18. ЈАНУАРА 2022. ГОДИНЕ У 9.30 

ЧАСОВА У АМФИТЕАТРУ 

 

 

Присутни чланови Савета: др Звонимир Баковић, дипл. инж. шумарства, др 

Марко Маринковић, дипл. инж. шумарства, др Драган Милић, ванредни професор, Драган 

Рељић, дипл. инж. шумарства, Раденко Раденовић, дипл. инж. шумарства за прераду 

дрвета, Бобан Тошић, дипл. инж. пејзажне архитектуре, Драган Филиповић, дипл. инж. 

шумарства за пејзажну архитектуру, проф. др Дамјан Пантић, др Слободан Милановић, 

ванредни професор, др Душан Стојнић, асистент са докторатом, проф. др Ивана 

Гавриловић-Грмуша, др Александар Ловрић, ванредни професор, др Тања Палија, 

ванредни професор, др Драгана Ћоровић, ванредни професор, проф. др Мирјана 

Оцокољић, проф. др Зоран Никић, др Тијана Вулевић, доцент, Биљана Пешић, дипл. инж. 

шумарства, сараднику у високом образовању и студенти: Томислав Марјановић и Љубица 

Минић. 

Одсутни чланови Савета: Драгић Караклић, дипл. инж. шумарства, проф. др 

Драгица Вилотић, проф. др Милка Главендекић, др Александар Анђелковић, асистент са 

докторатом, Мирјана Златковић, дипл. инж. шум. и студенти: Јован Илић и Никола 

Станковић. 

Седници су присуствовали и: проф. др Бранко Стајић, декан Факултета, др Невена 

Васиљевић, ванредни професор - продекан за финансије, проф. др Снежана Белановић 

Симић - продекан за научно-истраживачки рад и међународну сарадњу, др Млађан 

Поповић, ванредни професор - продекан за науку, проф. др Милорад Даниловић – в.д. 

директора ЦННО, др Ненад Петровић, доцент и секретар Факултета Виолета Анђелковић, 

дипл. прав. 

 

Седницом председава проф. др Мирјана Оцокољић, председник Савета. Записник 

води Александра Ћебић, дипл. инж.  

Констатовано је да је одредба о кворуму испуњена. 

На седници је усвојен следећи 

 

 

Д Н Е В Н И    Р Е Д 

 

 

1. Саопштења 

2. Усвајање Записника са 20, 21, 22. и 1. ванредне седнице Савета Факултета  



3. Верификација одлуке бр. 01-15342/1 од 30. децембра 2021. год. 

4. Разматрање дописа ректора Универзитета у Београду број: 61214-4817/2-21 од 21. 

децембра 2021. године и изјашњење о Саветодавном мишљењу универзитетског 

омбудсмана (број: 61214-4817/1-21 од 29. новембра 2021. године) и о Мишљењу 

Одбора за статутарна питања Универзитета у Београду (02-10 број: 612-4944/3-21 

од 16. децембра 2021. године) 

5. Доношење Одлуке о усвајању израђене Основе газдовања шумама за ГЈ ″Гоч-

Гвоздац Б″ (2022-2031) 

6. Доношење Одлуке о допуни Пословника о раду Савета Шумарског факултета бр. 

01-6540/1 од 5. јула 2007. године и образовање Комисије за дефинисање начина 

снимања, чувања и приступа тонским записима 

7. Текућа питања 

 

1. 

 

Није било саопштења. 

 

2.1. 

 

Након дискусије у којој су учествовали проф. др Мирјана Оцокољић, проф. др 

Зоран Никић, Виолета Анђелковић, дипл. прав. и др Тијана Вулевић, доцент, приступило 

се гласању. Записник са 20. седнице Савета Шумарског факултета са ауторизованим 

дискусијама (секретара Факултета, Виолете Анђелковић, дипл. прав. бр. 01-12108/1 од 26. 

октобра 2021. године, проф. др Ратка Ристића бр. ДК-14653/1 од 15. децембра 2021. године 

и проф. др Бранка Стајића бр. 01-15385/1 од 30. децембра 2021. године) je усвојен са 19 

гласова „за“ и једним „уздржаним“ гласом. 

 

2.2. 

 

Након дискусије у којој су учествовали проф. др Зоран Никић, проф. др Мирјана 

Оцокољић, Виолета Анђелковић, дипл. прав. Драган Филиповић, дипл. инж. шумарства за 

пејзажну архитектуру, др Слободан Милановић, ванредни професор, проф. др Бранко 

Стајић и др Александар Ловрић, ванредни професор приступило се гласању. Записник са 

21. седнице Савета Шумарског факултета са ауторизованом дискусијом Зорице 

Стевановић, дипл. прав. бр. 01-14431/1 од 10. децембра 2021. године  je усвојен са 19 

гласова „зa“ и једаним „уздржаним“ гласом. 

 

2.3. 

 

 Пре усвајања Записника са 22. седнице, отворена је дискусија у којој су 

учествовали у више наврата: проф. др Бранко Стајић и Виолета Анђелковић, дипл. прав, 

затим проф. др Зоран Никић, проф. др Мирјана Оцокољић, др Тијана Вулевић, доцент, 

Раденко Раденовић, дипл. инж. шумарства за прераду дрвета, др Марко Маринковић, др 

Звонимир Баковић и др Драган Милић, ванредни професор. 



 Проф. др Бранко Стајић је тражио да уђе у записник његово мишљење да у 

ауторизованој дискусији коју је секретар Факултета доставила има момената који нису 

изречени на седници. 

Након дискусија, проф. др Зоран Никић је предложио да се свако појединачно, 

јавно изјасни да ли је за усвајање овог записника или није (да се наведе име, презиме, 

датум и како је гласано). 

ЗА предлог професора Никића да се гласање изврши прозивком, гласао је 1 члан 

Савета, 16 је гласало „против“ и 3 гласа су била „уздржана“, тако да предлог није усвојен 

и гласање је обављено јавно. 

Записник са 22. седнице Савета Шумарског факултета са ауторизованим 

дискусијама (проф. др Мирјане Оцокољић бр. ДК-14634/1 од 14. децембра 2021. године, 

проф. др Ратка Ристића бр. ДК-14654/1 од 15. децембра 2021. године, Виолете 

Анђелковић, дипл. прав. бр. 01-14681/1 од 15. децембра 2021. године, проф. др Милорада 

Даниловића бр. ДК-14743/1 од 16. децембра 2021. године, проф. др Бранка Стајића бр. 01-

15386/1 од 30. децембра 2021. године и др Тијане Вулевић, доцента бр. ДК-14633/1 од 14. 

децембра 2021. године) je усвојен у складу са датим предлозима, са 18 гласова „зa“, 

једним гласом „протов“ и једаним „уздржаним“ гласом. 

 

2.4. 

 

 Након примедбе др Драгана Милића, ванредног професора који је уочио да је у 

записнику наведен као одсутан члан Савета, а присуствовао је седници, Записник са 1. 

ванредне седнице Савета Факултета са наведеном исправком (да је др Драган Милић, 

ванредни професор присуствовао) једногласно је усвојен. 

 

3. 

 

Након образложења проф. др Милорада Даниловића, в.д. директора ЦННО,  Савет 

Факултета је једногласно донео одлуку да се верификује Oдлука Савета Факултета бр. 01-

15342/1 од 30. децембра 2021. год. о усвајању Ловне основе за газдовање ловиштем 

„Образовно и ловно-узгојни центар Гоч-Гвоздац“ за период од 10 година. 

 

4. 

 

 Председница Савета је прочитала допис ректора Универзитета у Београду број: 

61214-4817/2-21 од 21. децембра 2021. године и отворила је дискусију.  

У дискусији су учествовали др Тијана Вулевић, доцент, проф. др Мирјана 

Оцокољић, проф. др Бранко Стајић, Виолета Анђелковић, дипл. прав, др Слободан 

Милановић, ванредни професор, др Александар Ловрић, ванредни професор и Драган 

Филиповић, дипл. инж. шумарства за пејзажну архитектуру. 

 

Председница Савета је питала чланове Савета да ли желе о овој тачки да се 

изјашњавају јавним гласањем. Са 15 гласова „за“ и 5 „уздржаних“ гласова, Савет је донео 

одлуку да ће о овој тачки одлучивати јавним гласањем.  

 

Затим је председница Савета поставила питање: 



 

Да ли је Савет Факултета на седници одржаној 1. децембра 2021. године у целости 

поступио у складу са Саветодавним мишљењем универзитетског омбудсмана (број: 61214-

4817/1-21 од 29. новембра 2021. године), а самим тим и у складу са Мишљењем  Одбора за 

статутарна питања Универзитета у Београду (02-10 број: 612-4944/3-21 од 16. децембра 

2021. године). Са 15 гласова „за“ и 5 гласова „против“, Савет је донео одлуку да је на 

седници одржаној 1. децембра 2021. године, Савет Факултета у целости поступио у складу 

са Саветодавним мишљењем универзитетског омбудсмана (број: 61214-4817/1-21 од 29. 

новембра 2021. године), а самим тим и у складу са Мишљењем Одбора за статутарна 

питања Универзитета у Београду (02-10 број: 612-4944/3-21 од 16. децембра 2021. године). 

 

Следеће питање за које се одлучивало је: 

Да ли мислите да треба поновити поступак избора декана и продекана Шумарског 

факултета? 

 

ЗА је гласало 5 чланова Савета, а „против“ 15 чланова. 

 

Савет Факултета је донео одлуку да је мишљења да не треба поновити поступак 

избора декана и продекана Шумарског факултета. 

 

Проф. др Мирјана Оцокољић је констатовала да је дужност председника Савета да 

на основу оваквог гласања напише закључак, односно предлог који ће упутити члановима 

Савета у току дана, када ће се одржати ванредна седница електронским путем на којој ће 

чланови Савета моћи путем Google упитника да се изјасне о достављеном допису. 

 

5. 

 

На основу поднетог захтева руководиоца пројекта (бр. ДК-15159/1 од 27. децембра 

2021. године) и образложења в.д. директора ЦННО, Савет Факултета је једногласно донео 

одлуку да се усваја израђена Основа газдовања шумама за ГЈ ″Гоч-Гвоздац Б″ (2022-2031). 

 

6.1. 

 

 Дана 13. јануара 2022. године, проф. др Мирјана Оцокољић упутила је Предлог бр. 

ДК-203/1 у циљу унапређења и ефикасности рада Савета Факултета, као и усклађивања са 

Пословником о раду Савета Универзитета у Београду („Гласник Универзитета у Београду 

” бр. 134/2007, 150/2009 и 214/2020) и Листом категорија регистратурског материјала 

Универзитета у Београду Шумарског факултета (бр. 01-8244/1 од 23. септембра 2009, на 

који је Сагласност дао Архив Србије 9. новембра 2009) која садржи све категорије 

архивске грађе и регистратурских материјала насталих у раду Шумарског факултета, као и 

рокове чувања (под редним бројем 120 наводи се да се Одлуке и записници са 

материјалима са седница органа Факултета (Савет Факултета, ННВ, Изборно веће и др) 

који доносе коначне одлуке чувају трајно).  

 На основу наведеног, Савет Факултета је једногласно донео одлуку о допуни 

Пословника о раду Савета Шумарског факултета бр. 01-6540/1 од 5. јула 2007. године. 



Пословник о раду Савета Шумарског факултета бр. 01-6540/1 од 5. јула 2007. 

године допуњује се тако што се: 

 

1) У члану 42. у ставу 1. иза реченице: „О току седнице Савета води се записник“  

брише „тачка“, ставља се „зарез“ и додаје:  

„а целокупна седница се тонски снима“. 

2) У члану 42. иза става 2. додаје се став 3. који гласи: 

„Усвојени записници са седнице Савета, са целокупном документацијом и 

тонски записи, трајно се чувају у Архиви Факултета.“  
 

6.2. 

 

 Савет Факултета је једногласно донео одлуку да се образује Комисија са задатаком 

да дефинише начин снимања, чувања и приступа тонским записима са седница Савета 

Универзитета у Београду-Шумарског факултета, у саставу: 

 

1. Проф. др Ивана Гавриловић Грмуша; 

2. Проф. др Зоран Никић и 

3. Др Слободан Милановић, ванредни професор. 

 

7. 

 

Није било питања 

 

 

 

Седница је завршена у 12,15 часова. 

 

 

Прилог: Ауторизована дискусија секретара Факултета бр. 01-842/2 од 21. фебруара 

2022. године.  

 

 

 

 

Записник сачинила: 

Александра Ћебић, дипл. инж.  

 

Председник  Савета 

Проф. др Мирјана Оцокољић 

 

 

 

 

 

 




























